
Протокол №01-23/24 

засідання Вченої ради Черкаського державного бізнес-коледжу 

 

29.08.2023 р. м. Черкаси  

 

ПРИСУТНІ: 

Голова Вченої ради: професор Куклін О.В. 

 

Члени Вченої ради: Азьмук Н. А., Богун М. М., Бондаренко В. М., Боровик Т.М., 

Бурмістров С.В., Гензерська О.О., Дернова І.А., Захарова М. В., Здір В.А., Касьян Т.К., 

Козенкова Л. О., Криворучко М. Ю., Кузнецова Н. Б., Люта М.В., Музиченко В. М., 

Мустава О. О., Піскова С. П., Полях С.С., Фастовська О.Т., Фахрадова В. С., 

Ходаковська О.О., Хотунов В. І., Вітряк В.О. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Звіт приймальної комісії про результати набору здобувачів  у 2023 р. - 

Фастовська О.Т. 

2. Стратегічні напрямки розвитку ЧДБК та особливості організації освітнього 

процесу – т.в.о. директора, професор Куклін О.В. 

3. Розгляд та затвердження науково-педагогічного та педагогічного навантаження 

на 2023-2024 н.р. – голови циклових комісій та завідувачі кафедр. 

4. Оновлення складу Вченої ради -Дернова І.А., Фахрадова В.С. 

5. Створення в коледжі нових структурних підрозділів: кафедри економіки, 

управління та адміністрування, кафедри дизайну та соціально-культурних дисциплін, 

відділення економіки, обліку та фінансів.  – т.в.о. директора, професор  

Куклін О.В. 

6. Розгляд та затвердження плану роботи Вченої ради на 2023-2024 н.р. -  

Дернова І.А. 

7.  Розрахунок ліміту стипендіатів першого семестру на 2023-2024 н.р. -  

Богун М.М. 

8.  Розгляд  та затвердження Положення про академічну стипендію - Богун М.М. 

9. Різне. 

 

1. Виступили: Відповідальний секретар приймальної комісії Бізнес-коледжу 

Фастовська О.Т., яка доповіла про підсумки набору здобувачів освіти в 2023 р. В 

доповіді було здійснено порівняльний аналіз обсягів прийому з попередніми роками. 

Загальний висновок - результати прийому задовільні, набір відповідає ліцензійним 

обсягам.  

Матеріали презентації з питання додаються до цього протоколу.  

Головуючий запропонував визнати роботу приймальної комісії задовільною.  



 

 Голосували:  

“за” - 24 особи 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили: визнати результати вступної кампанії 2023 року задовільними.  

 

2. Виступили: т.в.о. директора, професор Куклін О.В., який проінформував 

присутніх про основні напрями розвитку ЧДБК в наступні роки та наголосив на 

особливостях роботи науково-педагогічного колективу у 2023/24 навчальному році. А 

також ознайомив присутніх з викликами та завданнями, які стоять перед коледжем у 

2023/24 навчальному році.  

Професор Куклін О. В. відзначив необхідність швидкого та гнучкого реагування 

на виклики, які стоять перед бізнес-коледжем та наголосив на необхідності 

трансформації освітнього простору відповідно до викликів сьогодення та значного 

збільшення контингенту здобувачів освіти на І курсі. Також голова Вченої ради 

наголосив на важливості дотримання безпекових  правил, які диктує воєнний стан. Крім 

того Куклін О.В. ознайомив присутніх з особливостями організації навчального процесу 

в 2023/24 н.р. 

Професор Куклін О. В. запропонував затвердити основні напрями роботи бізнес-

коледжу на 2023/2024 н.р. та взяти до уваги особливості організації освітнього процесу 

в 2023/24 н.р. 

Матеріали презентації з питання додаються до цього протоколу.  

 

Голосували:  

“за” - 24 особи 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили:  

1. Розпочати освітній процес в очному режимі. У випадку погіршення безпекової 

ситуації в регіоні освітній процес може бути переведений на   дистанційну або змішану 

форму навчання. 

2. Затвердити основні напрями роботи науково-педагогічного колективу Бізнес-

коледжу на 2023/2024 н.р. 

3. Взяти до уваги особливості організації освітнього процесу в 2023/24 н.р. в 

Черкаському державному бізнес-коледжі. 

 



3. Виступили: заступник голови Вченої ради Азьмук Н.А., яка довела до 

відома, що станом на 29.08.2023 завідувачі кафедр та голови циклових комісій  подали 

для затвердження розподіл науково-педагогічного та педагогічного навантаження на 

2023-2024 н.р. Навантаження складено відповідно до освітньо-професійних програм 

підготовки здобувачів освітньо-професійного ступеня фаховий молодший бакалавр, 

освітнього ступеня бакалавр та молодший бакалавр. 

Голова Вченої ради запропонував затвердити розподіл науково-педагогічного та 

педагогічного навантаження на 2023-2024 н.р. 

 

Голосували:  

“за” - 24 особи 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: затвердити розподіл науково-педагогічного та педагогічного 

навантаження на 2023-2024 н.р. 

 

4. Виступили: секретар вченої ради коледжу Дернова І.А., яка 

проінформувала членів Вченої ради про зміни в кадровому складі Вченої ради Бізнес-

коледжу серед тих, хто є членом Вченої ради за посадою. Так, виведена зі складу Гмиря 

В.П. у зв’язку зі звільненням та введена до складу Вченої ради коледжу т.в.о. завідувача 

кафедри дизайну та соціально-культурних дисциплін Касьян Т.Г. за посадою. 

Голова Загальних зборів трудового колективу Фахрадова В.С. повідомила, що за 

рішенням Загальних зборів трудового колективу зі складу Вченої ради виведені 

Куксенко С.І., Хлєбнікова Н.Б.  та введені до складу Вченої ради коледжу Полях С.С. та 

Боровик Т.М. 

Голова Вченої ради запропонував затвердити запропонований склад Вченої ради 

Черкаського державного бізнес-коледжу: професор Куклін О.В. – голова Вченої ради, 

доц. Азьмук Н.А. – заступник  голови Вченої ради, Дернова І.А. – секретар вченої ради, 

Богун М.М., Бондаренко В.М., Боровик Т.М., Бурмістров С.В., Гензерська О.О., 

Захарова М.В., Здір В.А., Касьян Т.К., Козенкова Л.О., Криворучко М.Ю., Кузнецова 

Н.Б., Люта М.В., Музиченко В.М., Мустафа О.О., Піскова С.П., Полях С.С., Фастовська 

О.Т.,  Фахрадова В.С., Ходаковська О.О., Хотунов В.І., Денисенко Ю.В., Вітряк В.О., 

Гурієнко Є.О. 

 

Голосували:  

“за” - 24 особи 

“проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: затвердити склад Вченої ради Черкаського державного бізнес-коледжу. 



5. Виступили: т.в.о. директора, професор Куклін О.В., який обґрунтував 

необхідність створення в Черкаському державному бізнес-коледжі нових структурних 

підрозділів, а саме кафедри економіки, управління та адміністрування, кафедри дизайну 

та соціально-культурних дисциплін, відділення економіки, обліку та фінансів. Також 

професор Куклін О.В. нагадав членам Вченої ради коледжу про те, що відповідно до ст. 

36 Закону України «Про вищу освіту» рішення про утворення, реорганізацію та 

ліквідацію структурних підрозділів ухвалює Вчена рада коледжу за поданням її 

керівника. Відповідно до  Статуту ЧДБК до компетенції Вченої ради коледжу входить 

розгляд питань щодо змін у структурі коледжу, його наукових та навчальних 

підрозділів. 

Голова Вченої ради запропонував підтримати рішення про створення нових 

структурних підрозділів: кафедри економіки, управління та адміністрування, кафедри 

дизайну та соціально-культурних дисциплін, відділення економіки, обліку та фінансів. 

 

Голосували:  

“за” - 24 особи 

“проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили:  

1. Утворити кафедру економіки, управління та адміністрування, кафедру дизайну 

та соціально-культурних дисциплін, відділення економіки, обліку та фінансів. 

2. Врахувати утворення кафедр та відділення при складанні штатного розпису 

Коледжу станом на 1 вересня 2023 року. 

3. Укомплектувати кафедри науково-педагогічними працівниками згідно вимог 

чинного законодавства. 

 

6. Виступили: секретар Вченої ради Дернова І.А., яка ознайомила присутніх 

із планом роботи Вченої ради Бізнес-коледжу на 2023/2024 н.р.  

Проект плану додається до цього протоколу.  

Головою Вченої ради на голосування була внесена пропозиція щодо прийняття за 

основу плану роботи Вченої ради на 2023/2024 н.р. 

 

Голосували:  

“за” - 24 особи 

“проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: ухвалити план роботи Вченої ради Черкаського державного бізнес-

коледжу на 2023-2024 н.р. 




